
Referat styremøte Svennevikheia/Lussevika Velforening 03.02.2025 

Tidspunkt: Mandag 03.02.2025 kl 20.00 – 21.20 
Teams: Anita Oftedal, Lise Storhaug Ekeland, Sigurd Trones, Morten Lindland, 
 Trond Gjermund Haugen og Torunn Tjetland 
 
1. Status Økonomi og utestående  
Årets kontingent er sendt til alle medlemmene. 
Kontingenten for Klauvbakka blir som tidligere år. 
 
2. Status Samarbeidsavtalen (kloakk)  
Ikke noe nytt. Vi håper at vi får tilbakemelding fra kommunen i løpet av mars om 
kloakken. 
 
3. Status møte med LGU 
Noe nytt her angående de 150 kvm? Vi venter enda på tilbakemelding fra kommunen. 
Vi blir også følget opp av vår kontaktpersonen på dette. 
Det er kjøpt inn fartsskilt som skal settes opp før påske. Styret jobber med et skriv som 
skal sendes ut til alle medlemmene. 
 
4. Status Havna 
Kommer informasjon til medlemmene fra havnestyret. 
 
5. Status Lekeplasser, videre planer  
Vi jobber fortsatt med diverse forslag til apparater og oppgraderinger. 
 
6. Status dugnad og sommerfest 
Vi har satt opp følgende datoer for årets dugnader. 
 

Vårdugnaden blir: 26. april 2025 fra kl 9.00 til 12.00. 
 

Høstdugnaden blir: 11. oktober 2025 kl 9.00 til 13.00. 
 

Årets Sommerfest blir: 21. juni 2025 
 

Årsmøte: 19. juli 2025 
 
Vi kommer tilbake til mer informasjon etter hvert på overnevnte punkter. 
 
 
7. Status sti Gullvika 
Kommunen har fått oversendt innspill og bilder. Vi håper å få tilbakemelding fra 
kommunen i løpet av våren. 
 
Neste styremøte er 24. mars 2025 på Teams. 
 
 


